
Obec Liptovská Lúžna 
____________________________________________________________________________________________________________________________ 

ZÁPISNICA  

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Liptovská Lúžna 
konaného dňa 26. februára 2020  

 

Prítomní: Ing. Albín Husarčík, starosta obce 
 

Poslanci: Ján Švanda (príchod 18:00 hod.), Mgr. Ivana Veselovská (príchod: 17:15 hod.), PhDr. 
Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Mgr. Martin Mihálik, Peter Veselovský, Kamil Weiss, Anna 
Mydliarová, Marek Bystričan, Ing. Peter Veselovský  (príchod: 17:15 hod.) 
 
 

Neprítomní: - 
 
Ďalší prítomní:  Ing. Simona Martošová - hlavná kontrolórka 

Mgr. Marta Dudášová – hlavná ekonómka obce, zapisovateľka 
 
Program zasadnutia Obecného zastupiteľstva :        
   

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Schválenie programu rokovania   
3. Schválenie návrhovej komisie a overovateľov 
4. Určenie zapisovateľky 
5. Kontrola prijatých uznesení 
6. Návrh VZN č. 1/2020 o niektorých podmienkach držania a vodenia psov na území Obce Liptovská Lúžna 
7. Rôzne 
8. Interpelácie poslancov 
9. Diskusia 
10. Záver 

 
K bodu 1. Otvorenie zasadnutia  

 
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva (OZ) otvoril starosta obce Ing. Albín Husarčík o 17:00. Privítal všetkých 
prítomných a prečítal program. Skonštatoval, že počet prítomných poslancov je 6, teda OZ je uznášaniaschopné. 
Ďalší 3 poslanci prišli neskôr (viď vyššie). 
 
K bodu 2. Schválenie programu OZ 
 

Návrh programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva : 
   

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Schválenie programu rokovania   
3. Schválenie návrhovej komisie a overovateľov 
4. Určenie zapisovateľky 
5. Kontrola prijatých uznesení 
6. Návrh VZN č. 1/2020 o niektorých podmienkach držania a vodenia psov na území Obce Liptovská Lúžna 
7. Rôzne 
8. Interpelácie poslancov 
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9. Diskusia 
10. Záver 

 
 

Hlasovanie o návrhu programu rokovania Obecného zastupiteľstva:  
 
Za: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Marek Bystričan, Anna Mydliarová, Peter Veselovský, Mgr. Martin  
Mihálik, Kamil Weiss 
Proti: 0. 
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: Ing. Peter Veselovský, Mgr. Ivana Veselovská, Ján Švanda 

 
K bodu 3. Schválenie návrhovej komisie a overovateľov  
 

Voľba návrhovej komisie 
 

Starosta obce do návrhovej  komisie navrhol poslancov : 

• predseda –  Marek Bystričan 

• členovia –    Anna Mydliarová,  PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS. 
 

Hlasovanie o návrhu na voľbu návrhovej komisie :  
 
Za: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Marek Bystričan, Anna Mydliarová, Peter Veselovský, Mgr. Martin  
Mihálik, Kamil Weiss 
Proti: 0. 
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: Ing. Peter Veselovský, Mgr. Ivana Veselovská, Ján Švanda 

 
Overovatelia zápisnice 

 
Starosta obce za overovateľov zápisnice určil : 

• Peter Veselovský 

• Mgr. Martin Mihálik 
 

K bodu 4. Určenie zapisovateľky 
 
Za zapisovateľku bola starostom obce určená Mgr. Marta Dudášová. 
 
K bodu 5. Kontrola prijatých uznesení 
 
Správu o kontrole prijatých uznesení podala hlavná kontrolórka (HK) Ing. Martošová. Informáciu hlavnej kontrolórky 
o plnení uznesení zo zasadnutia dňa 16.12.2019. HK zdôvodnila priebeh verejného obstarávania formou uzavretej 
súťaže, t.j. prečo neboli zákazky viditeľné na stránke. Marek Bystričan a PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS. sa pýtali, 
kto oslovuje firmy do súťaže, nakoľko bolo povedané, že zákazky budú viditeľné na stránke firmy zabezpečujúcej 
verejné obstarávanie. Starosta obce vysvetľoval, že boli oslovené prevažne firmy z obce a z blízkeho okolia. Pri 
nižších zákazkách sa vyžíva tento spôsob. Marek Bystričan povedal, že sa ho pýtali 2 firmy na zákazku, no nevideli 
zákazku v systéme. Starosta obce reagoval, že sa mali prihlásiť na obec a boli by oslovení. Starosta dodal, že 
seriózna firma si aj tak príde obzrieť, o akú zákazku ide. Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie správu o 
kontrole prijatých uznesení. 
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Hlasovanie o správe kontroly prijatých uznesení:  
 
Za: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Anna Mydliarová, Peter Veselovský, Mgr. Martin  Mihálik, Kamil Weiss 
Proti: Marek Bystričan 
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: Ing. Peter Veselovský, Mgr. Ivana Veselovská, Ján Švanda 

 
K bodu 5. Kontrola prijatých uznesení 
 
HK predniesla návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2020. 

Hlasovanie o návrhu plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2020:  
 
Za: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Anna Mydliarová, Peter Veselovský, Mgr. Martin  Mihálik, Kamil Weiss, 
Marek Bystričan, Ing. Peter Veselovský, Mgr. Ivana Veselovská 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: Ján Švanda  

 
K bodu 6. Návrh VZN č. 1/2020 o niektorých podmienkach držania a vodenia psov na území Obce Liptovská 
Lúžna  
 
Starosta obce vysvetlil, že bolo potrebné zapracovať pripomienky prokurátorky a nahradiť staré VZN. HK dodala, 
že na návrh obecnej rady by sa do VZN doplnil § 7 zákona č. 282/2002 Z.z. o priestupkoch. Ing. Peter Veselovský 
sa opýtal, že aká je vymožiteľnosť  a kto bude kontrolovať priestupky? Tiež ho zaujímalo, ako to majú iné obce? 
Mgr. Martin Mihálik dodal, že v mestách rieši tento problém mestská polícia cez kamerový záznam. Marek Bystričan 
sa opýtal, ako to je s odchytom psov cez občianske združenie? Starosta obce odpovedal, že rozširujú kapacity 
útulku, že do apríla by to malo byť hotové. 
 

Hlasovanie o návrhu VZN č. 1/2020 o niektorých podmienkach držania a vodenia psov na území Obce 
Liptovská Lúžna s doplnení § 7 o priestupkoch Zákona č. 282/2002 Z.z.:  
 
Za: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Anna Mydliarová, Peter Veselovský, Mgr. Martin  Mihálik, Kamil Weiss, 
Marek Bystričan, Ing. Peter Veselovský, Mgr. Ivana Veselovská 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: Ján Švanda  

Uznesením č. 3/2020 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a uznieslo sa na VZN č. 1/2020 o niektorých 
podmienkach držania a vodenia psov na území Obce Liptovská Lúžna 
 
Mgr. Ivana Veselovská dodala, že by bolo vhodné oznámiť v rozhlase, že je prijaté nové VZN a že je zákaz pohybu 
psov na verejných priestranstvách. 
 
K bodu 7. Rôzne 
 

a) Správa o rozpočtovom hospodárení za rok 2019 - PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS. sa opýtal na stav 
rezervného fondu. HK mu odpovedala + Mgr. Marta Dudášová vysvetlila správu o rozpočtovom 
hospodárení.  

 

Hlasovanie - Správa o skutočnom plnení rozpočtu za rok 2019  OZ zobralo na vedomie: 
 
Za: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Anna Mydliarová, Peter Veselovský, Mgr. Martin  Mihálik, Kamil 
Weiss,  Ing. Peter Veselovský, Mgr. Ivana Veselovská 
Proti: 0 
Zdržal sa: Marek Bystričan 
Neprítomný: Ján Švanda  
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b) Žiadosť Anny Sojákovej, Liptovská Lúžna 1244, o predĺženie nájmu v 24 b. j. – všetci prítomní poslanci 

boli za 
c) Žiadosť Miroslava Veselovského, Liptovská Lúžna 1205, o predĺženie nájmu v 8 b. j. – všetci prítomní 

poslanci boli za 
d) Žiadosť Mgr. Lenky Dobríkovej, Liptovská Lúžna 1244, o predĺženie nájmu v 24 b. j. – všetci prítomní 

poslanci boli za 
e) Žiadosť Kataríny Glembovej, Liptovská Lúžna 1159, o pridelenie 1-izbového bytu v 24 b. j. – všetci 

prítomní poslanci boli za 
f) Žiadosť Gabriela Kasanického, Liptovská Lúžna 1206, o pridelenie 1-izbového bytu v 24 b. j. – pán 

Kasanický doložil ďalšie potvrdenia o príjme, no nakoľko ani týmito potvrdeniami nebol preukázaný 
dostatočný príjem obecné zastupiteľstvo zobralo žiadosť na vedomie a neschválilo uvedenú žiadosť 
 

Hlasovanie o schválení žiadosti Gabriela Kasanického: 
 
Za: 0 
Proti: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Peter Veselovský, Ing. Peter Veselovský, Marek Bystričan 
Zdržal sa: Mgr. Ivana Veselovká, Mgr. Martin Mihálik, Kamil Weiss, Anna Mydliarová 
Neprítomný: Ján Švanda  

Uznesením č. 9/2020 OZ zobralo na vedomie a neschvaľuje žiadosť Gabriela Kasanického. 
 

g) Žiadosť Ivana Kováčika, Vyšná 675, 034 74  Liptovské Revúce, o odkúpenie nebytových priestorov súp. 
č. 608 - pavilón bývalej MŠ 
 

Hlasovanie o schválení žiadosti Ivana Kováčika: 
 
Za: 0 
Proti: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Peter Veselovský, Ing. Peter Veselovský, Mgr. Ivana 
Veselovká, Mgr. Martin Mihálik, Kamil Weiss, Anna Mydliarová 
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: Ján Švanda  

Uznesením č. 10/2020 OZ zobralo na vedomie a neschvaľuje žiadosť Ivana Kováčika. 
 

h) Predaj nehnuteľného majetku Obce Liptovská Lúžna z dôvodu hodného osobitného zreteľa - neknihovaná 
parcela č. C-KN 2541/3 orná pôda o výmere 57 m2  Metodovi Črepovi, Liptovská Lúžna 782, za cenu 57 
m2 x 7,- €/m2, t.j. 399,- € - všetci prítomní poslanci boli za. 

 
K bodu 8 . Interpelácie poslancov 
 
Marek Bystričan 

- bol oslovený občanom obce, doniesol fotky mostu do Jablonky + garádu. Zábradlie mostu je v havarijnom 
stave a aj rigoly treba vydláždiť, nie len prekopať. Starosta obce povedal, že spraví nové zábradlie + rigoly. 
PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS. sa opýtal v akom stave je most? Starosta dodal, že je nutné opraviť 
zábradlie. Mgr. Martin Mihálik dodal, že treba opraviť všetky mosty a zábradlia v obci, prípadne zistiť, či 
by sa nedalo aj iné technické riešenie zábradlia urobiť. Uznesením č. 12/2020 OZ schválilo termín na 
opravu zábradlia do 31. mája 2020 – nové zábradlie. Všetci prítomní poslanci boli za. 

 
 
Ing. Peter Veselovský 
- kvôli neprítomnosti na začiatku zastupiteľstva sa opýtal na zistenia ohľadom verejného obstarávania. 

Starosta obce vysvetlil akou formou prebiehalo verejné obstarávanie, že do 180.000,- € bez DPH môžu 
byť formou uzatvorenej súťaže, t.j. sú oslovené firmy z okolia, aj z obce. Ing. Peter Veselovský sa opýtal, 
či by bola možnosť, aby boli všetky zákazky otvorené? Starosta obce vysvetlil, že hrozí nebezpečenstvo 
prihlásenia firiem, ktorých nepoznáme a obec doplatí na to. Mgr. Ivana Veselovská dodala, že je to síce 
podľa zákona, ale je to potom netransparentné voči ostatným. Ing. Peter Veselovský dodal, že najväčšie 
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zákazky v obci robia 2 firmy. Mgr. Martin Mihálik dodal, že sú to overené firmy. Marek Bystričan dodal, že 
je to divné, keď tá istá firma vyhráva zákazky. Marekovi Bystričanovi a Ing. Petrovi Veselovskému sa 
nepáčilo jednanie firmy, ktorá robila šatne OFK – pri preberaní hrubej stavby a fasády. Ďalej navrhol, aby 
súťaženie firiem bolo 2-kolové, pričom zdržanie by bolo 1 týždeň. Starosta povedal, že to môžeme skúsiť, 
no vždy sa oslovuje minimálne 6 firiem. Ing. Peter Veselovský poznamenal, že väčšie projekty by sa mali 
riešiť skôr a nie na rýchlo, chceli by sa pozrieť na oslovené firmy. Podal návrh na uznesenie.  
 

Hlasovanie o návrhu na uznesenie, aby každé verejné obstarávanie bolo otvorené 
a po vyhodnotení otvoreného obstarávania OZ určí firmy, ktoré budú oslovené do uzatvorenej 
súťaže, pričom uzatvorená súťaž bude trvať najviac 1 týždeň: 
 
Za: PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS., PhD., Ing. Peter Veselovský, Mgr. Ivana Veselovká, Marek Bystričan 
Proti: Peter Veselovský, Mgr. Martin Mihálik, Kamil Weiss, Anna Mydliarová, Ján Švanda 
Zdržal sa: 0 
Neprítomný: 0 

Uznesením č. 13/2020 OZ neschvaľuje vyššie uvedený návrh na uznesenie. 
 
Ing. Peter Veselovský poznamenal, že doteraz nevedeli, aká je forma verejného obstarávania – či 
otvorená/uzavretá súťaž. Ktoré firmy boli oslovené? Starosta odpovedal, že firmy z Banskej Bystrice, 
Oravy, z Ružomberka. PhDr. Jaroslav Rakučák, DiS. PhD. poznamenal, že nie je dobré, keď sú firmy 
tlačené termínmi. Mgr. Martin Mihálik sa zaujímal, či je to bežná prax – otvorené/uzavreté – treba toto 
zistiť a vysvetliť. Zároveň sa opýtal, či majú poslanci pocit, že sa zle hospodári v obci. Ing. Peter 
Veselovský odpovedal, že áno. 

 
Marek Bystričan 

- chodník pri obecnom úrade nebol celú zimu odhrnutý a ľudia chodia po ceste. Poznamenal, že keď ho 
máme, musí sa obec oň starať.  

- podnet od občana z Ráztok – doložil fotografiu čističky vody, ktorú má v novom dome a voda bola 
znečistená. Opýtal, sa či môžeme občanom obce predávať takú zlú vodu. Starosta vysvetlil, že tento stav 
bol určite po odstávke vody a preto bola znečistená. 

 
K bodu 9. Diskusia 
 
K bodu 10.   Záver 
 
Starosta obce poďakoval poslancom za účasť a ukončil zasadnutie Obecného zastupiteľstva o 19:00 hod. 
 
 
 
Ing. Albín   H u s a r č í k      Mgr. Marta  D u d á š o v á   
starosta obce Liptovská Lúžna     zapisovateľka  
 
 
Liptovskej Lúžnej, dňa 26. februára 2020 
 
 
 
O V E R O V A T E L I A  :   
 
 

Peter             V E S E L O V S K Ý  
 
 
 

          Mgr. Martin           M I H Á L I K    
  


